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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 5. 

 

2024. gada 6. martā.  

Ķekavas sēžu zāle.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.    

 

Pašvaldības darbinieki – Administratīvā pārvaldes vadītājs Māris Zelčs, Iekšējā auditore 

Viktorija Belova,  Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, vadītājas 

vietniece Aija Āre,   Izglītības procesu atbalsta vadītāja Vera Kļaviņa, Kultūras darba vadītājs  

Ēriks Laime-Babris, Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, Zemes ierīcības inženiere 

Daiga Ozola, Tūrisma organizatore Agrita Grīnberga,  

 

“Ķekavas novada Sporta centrs” galvenais saimniecības vadītājs Reinis Zobens.  

 

Citi deputāti -  Edgars Brigmanis.  

 

Darba kārtība 

 

1. Par tirgu rīkošanu 2024. gadā;  

2. Par Pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu nodošanu lietošanā Pašvaldības iestādei 

“Ķekavas novada Sporta centrs”;  

3. Informatīvs - Par atbildi uz Baldones gidu vēstuli; 

4. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu virtuves telpu, palīgtelpu, iekārtu un 

inventāra nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA „Baltic Restaurants Latvia” ēdināšanas 

pakalpojuma izpildei;  

5. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu;  

6. Informatīvs - Par finansiālu atbalstu dalībai starptautiskā konkursā Japānā;  

7. Informatīvs - Par finansiālu atbalstu ekumēniskajam projektam – ekstremālais nakts 

krustaceļš Ķekavas novadā, Baldones pagastā. 

 

 

 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 

 

mailto:novads@kekava.lv


2 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska. Viņa informē, ka iesniegusi priekšlikumu par darba 

kārtības jautājumu secības maiņu.  

 

Jautājumu, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Skatīt 8.DK jautājumu Par atbildi uz Baldones gidu vēstuli, skatīt kā 3.DK jautājumu aiz 

2.DK jautājuma Par tirgu rīkošanu 2024.gadā, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, 

Rihards Gorkšs, Andris Ceļmalnieks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

 Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

  

 

Priekšlikums atbalstīts, darba kārtība tiek sakārtota un I. Romanovska aicina to apstiprināt 

balsojot. 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, 

Rihards Gorkšs, Andris Ceļmalnieks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 6. marta sēdes darba kārtību. 

 

 

 

1. Par tirgu rīkošanu 2024. gadā  

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:02:40) 

 

Par jautājumu ziņo Agrita Grīnberga.  Ir sagatavots lēmumprojekts par tirgu rīkošanu Ķekavas 

novadā 2024. gadā un ielu tirdzniecību to laikā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Elīna Rasnace, Agrita Grīnberga.    

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par tirgu rīkošanu 2024. gadā, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 
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2. Informatīvs - Par atbildi uz Baldones gidu vēstuli 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:04:37) 

 

Par jautājumu ziņo Agrita Grīnberga. Ir sagatavota atbilde  uz 2024. gada 1. februāra Ķekavas 

novada gidu vēstuli.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Agrita Grīnberga, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Māris Zelčs.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Pieņemt zināšanai. Sabiedrības informēšanas un mārketinga nodaļai nosūtīt atbildi 

iesniedzējiem,  

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

 

 

 

 

 

3. Par Pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu nodošanu lietošanā Pašvaldības iestādei 

“Ķekavas novada Sporta centrs” 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:35:20) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola. Ir sagatavots lēmumprojekts par nodošanu lietošanā Ķekavas 

novada pašvaldības iestādei “Ķekavas novada Sporta centrs” vairākus Ķekavas novada 

pašvaldībai piederošos nekustamos īpašumus.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Daiga Ozola, 

Reinis Zobens, Dace Cīrule, Viktorija Belova.  

 

Debatē Andris Ceļmalnieks. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Pievienot nododamo objektu sarakstam volejbola laukumu "Nēģīšos", Katlakalnā, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

 

I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmuma projektu –  

Par Pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu nodošanu lietošanā Pašvaldības 

iestādei “Ķekavas novada Sporta centrs, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule), "Nepiedalās" 

– nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 

 

 

4. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu virtuves telpu, palīgtelpu, iekārtu un 

inventāra nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA „Baltic Restaurants Latvia” ēdināšanas 

pakalpojuma izpildei 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:50:28) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa, Ir sagatavots lēmumprojekts par nodošanu SIA “Baltic 

Restaurants Latvia” bezatlīdzības lietošanā virtuves telpas, palīgtelpas, iekārtas un inventāru 

uz laiku no līguma par ēdināšanas pakalpojuma nodrošināšanu noslēgšanas brīža līdz 

2025.gada 30.jūnijam vai pakalpojuma līguma par ēdināšanas pakalpojumu sniegšanu 

pārtraukšanai. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Vera Kļaviņa, Ineta Romanovska.     

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu virtuves telpu, palīgtelpu, iekārtu un 

inventāra nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA „Baltic Restaurants Latvia” 

ēdināšanas pakalpojuma izpildei, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 
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5. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:56:57) 

 

Par jautājumu ziņo Reinis Zobens. Atkārtoti ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas novada 

pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas pakalpojumu cenrādi.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Viktorija Belova, Reinis Zobens, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis.     

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

 

6. Informatīvs - Par finansiālu atbalstu dalībai starptautiskā konkursā Japānā 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.01:07:46) 

 

Par jautājumu ziņo Aija Āre. Pašvaldībā ir saņemts iesniegums no mūziķes ar lūgumu rast 

iespēju finansiāli atbalstīt dalību 300,00 EUR apmērā. Trūkstošo summu daļēji segs pati 

iesniedzēja un Mūzikas un mākslas attīstības fonds “Balsis”. 

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Komitejas atzinums - Saistošie noteikumi Nr.25/2023 Par Ķekavas novada pašvaldības 

kultūras un mākslas finansiālo atbalstu un naudas balvām 3.1. punkts, paredz finansiālo 

atbalstu dalībai konkursos, festivālos un meistarklasēs Latvijā un ārvalstīs un 5.punkts 

paredz Finansiālo atbalstu un naudas balvas piešķir, izvērtējot projekta nozīmi, 

lietderību un konkrētās personas vai kolektīva ieguldījumu kultūras un mākslas 

popularizēšanā novadā un sasniegtos rezultātus. 

Pamatojoties uz SN 25/2023 10.punktu,  atbalstīt E.R. O. 300,- euro apmērā, pēc līguma 

noslēgšanas (18.p.) pārskaitot uz E.R. O. bankas kontu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 
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7. Informatīvs - Par finansiālu atbalstu ekumēniskajam projektam – ekstremālais nakts 

krustaceļš Ķekavas novadā, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.01:10:56) 

 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris. Pašvaldībā ir saņemts iesniegums no Baldones 

Romas katoļu draudzes ar lūgumu finansiāli atbalstīt ekumēniskā projektu – ekstremālais 

nakts krustaceļš Ķekavas novadā, Baldones pagastā.  

 

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Komitejas atzinums - Pašvaldība fiziskām vai juridiskām personām finansiālu atbalstu 

var sniegt balstoties uz: Saistošajiem noteikumiem Nr.25/2023 “Par Ķekavas novada 

pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo atbalstu un naudas balvām”. Noteikumu 9. 

punktā noteikts, ka finansējumu juridiskas vai fiziskas personas var saņem reizi kārējā 

budžeta ietvaros, kā arī 10. punktā noteikts, ka kultūras un mākslas projektiem tiek 

ievērtota finansiālā atbalsta samērība - kultūras un mākslas projektiem līdz EUR 

3000,00 (trīs tūkstoši euro). Piešķirt 500 EUR Baldones Romas katoļu draudze, Reģ. 

nr. 99500002485, pasākuma atbalstam. IKS Pārvaldei sazināties ar iesnieguma 

iesniedzēju, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Andris Ceļmalnieks), "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:33 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


